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f,rj InterpelacjaI:i' t&
Zuricam sig z uprzejm4 profb4 o inlbrmacjg dotycz4c4 mo2liwosci wyle-stania

wiat przystankowych iako no6nik6w reklamowych (wielokrotnie juz o tvm wspominaiem

w poprzednich interpelasjach). Mo2e warto zastanowii siE nad roz.wi4zaniem, w kt6rym

reklamodawca wykorzystuj4cy wiatg jako no$njk reklamowy w zamian za mo2liwoSd

bezlatnego bqdZ obni2onego kosztu najmu powierzchni bytby zobowi4zany do stworzenia

i utrrym an ia ptzez okrer$l ony cz-as,,zi€l onego przystanku" o .'ekow iaty" "

W Peiznaniu dzigki ekologicznej inicjatywie AMS i Grupy MTP powstal system

zielonych dach6w na wiatach przystankowych. W ten spos6b zostaje zwigkszona liczba

zielonych miejsc, kt6re pomagaj4 w oczyszczaniu powietrza w mieicie' Z podanych

informacji wynika, iZ ,"dach ekowiaty to 9 m2. powierzchni zieleni, kt6ra pomoze schlodzii

przestrzei, oczyScic powietrze oraz pozwoli zmagazynowad nawet 90 I wody w czasie

deszczu...dzigki roSlinom zapylenie powietrza w okolicach wiaty zmniejsza sig o ok. l5-20

proc. Zainstalowana zielen moze pochlon4i 7,3 kg CO2 rocznie, a dodatkowo w upalnie dni

obnizy6 temperaturg pod dachem wiaty o 3-5 oC".

Podmiotern odpowiedzialnym za utrzymanie przystanku w naleiyt,vm stanie bylby

reklamodawca. Wizerunek in*astruktury przystankowej w naszym mie$cie zyskalby

ealkowicie inny wymiar, a mieszkafrcy mieliby mo2liwo5c korzystania z ,.zielonych

przystank6w", 'ekowiato', tak jak * przypadku rozwi4zania zastosowanego na przystanku

prz.y ul. Kaliskiej.

W zwiqzku z powy2szym prosz? o przeanalizowanie mo2liwoSci realizacji

proponowanego rozwiqzania w ramach partnerstwa publiczno-prygglnego.
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